
ZAPISNIK 

21. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

 

 

          Sjednica je odrţana 31. svibnja 2016. godine (utorak) u vijećnici u Vodicama s poĉetkom u 10
00 

 

sati. 

 

          Na sjednici su bili nazoĉni sljedeći vijećnici, gospoda: Predsjednik Gradskog vijeća g. Danijel 

Lasan Zorobabel, Potpredsjednik Gradskog vijeća g. Marin Mikšić, g. Antonio Skoĉić, gĊa Marija 

Ferara, gĊa Lucija Toprek, g. Ante Pešić, g. Gordan Tabula, gĊa Jelena Blatanĉić, g. Edi Luketa, gĊa 

Marija Alfirev, g. Roko Ivanda, g. Mirko Sladoljev, g. Šime Bilan, g. Ivica Ledenko, g. Krešimir 

Boršić(nazoĉan do 29. toĉke dnevnog reda). 

 

          Predsjednik Gradskog vijeća Danijel Lasan Zorobabel je vodio sjednicu, a osoba na struĉnom 

osposobljavanju Ivana Juraga bila je zaduţena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

 

          Na sjednici su bili nazoĉni Gradonaĉelnica Grada Vodica gĊa Branka Juriĉev-Martinĉev, 

zamjenik Gradonaĉelnice g. Luka Lipić, djelatnici Grada: tajnica Grada gĊa Zdenka Šimić; proĉelnik 

Upravnog odjela za financije i javne prihode g. Hrvoje Perica; proĉelnik Upravnog odjela za 

komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo g. Marko Lugović; proĉelnica Upravnog odjela 

za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje gĊa Vesna Franin i tajnik Zajednice sportova Grada 

Vodica g. Toni Mateša. 

  

 Na sjednici su bili nazoĉni gosti, izvjestitelji akata, gospoda: g. Sami Bach Kojah (predsjednik 

Savjeta mladih grada Vodica), g. Ivica Begić (zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe), gĊa Gordana 

Birin (ravnateljica Puĉkog otvorenog uĉilišta), g. Stanko Birin (direktor TD-a „Leć d.o.o.“), g. Branko 

Josipović (direktor TD-a „Odvodnja Vodice d.o.o.“), gĊa Petra Kranjac (ravnateljica Djeĉjeg vrtića 

„Tamaris“), gĊa Sanja Radin-Maĉukat (ravnateljica Gradske knjiţnice Vodice), gĊa Ivana Skoĉić 

(ravnateljica Memorijalnog centara Faust Vranĉić) i g. Ivica Slavica (direktor TD-a „Gradsko 

poduzeće“ d.o.o.). 

 

        Predsjednik je otvorio 21. sjednicu Gradskog vijeća na kojoj je bilo nazoĉno 15 vijećnika, stoga 

je konstatirao kako postoji kvorum za pravovaljano raspravljanje i odluĉivanje sukladno ĉlanku 65. 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Vodica. 

 

Zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća je usvojen sukladno ĉlanku 81. Poslovnika uz 

primjedbu g. Šime Bilana.  

 

G. Bilan je prvotno iznio primjedbu na toĉku 13. u dijelu „ZAKLJUĈAK“ koji se odnosi na 

broj glasova „suzdrţanih“ s obzirom da nije bio „suzdrţan“ već je glasovao „protiv“ no nakon što ga je 

GĊa Gradonaĉelnica ispravila navodeći kako je zapisano „1 „protiv“ “, ispravio se kako je mislio na 

toĉku 9. 

Pregledavajući snimku 20. sjednice Gradskog vijeća utvrĊeno je da je G. Bilan za toĉku 9. 

glasovao kao „suzdrţan“ (vidljivo na snimci: 1h:10min:52s) te za toĉku 13. glasovao „protiv“ (vidljivo 

na snimci: 1h:27min:44s) kao što je navedeno u Zapisniku. 

TakoĊer navodi kako je potrebno izmijeniti Statut Grada Vodica vezano za tekst i glazbu 

sveĉane pjesme Grada Vodica s obzirom da je Vijeće na 20. sjednici jednoglasno s 14 glasova „za“ 

donijelo Odluku o utvrĊivanju postupka za odabir teksta i glazbe sveĉane pjesme Grada Vodica. 

 

 Sukladno ĉlanku 56. Poslovnika s dopunom, toĉkama 36. i 37., utvrĊen je slijedeći: 

 

 

 

 

 



DNEVNI RED: 

 

1. Razrješenje predsjednika Gradskog vijeća Grada Vodica; 

2. Godišnje  izvješće o izvršenju Proraĉuna Grada Vodica za 2015. godinu; 

3. Izvješće o realizaciji Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 2015. 

godine;  

4. Izvješće o realizaciji Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ĉlanka 

22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2015. godini; 

5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica u 2015. godini; 

6. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 2015. godini; 

7. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica 

za 2015. godinu; 

8. Izvješće o izvršenju Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica  za 2015. godinu; 

9. Izvješće o radu Gradonaĉelnika  od 13.04.2015. do 12.04.2016. godine; 

10. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Proraĉuna Grada Vodica prema stanju na 

dan 31. prosinac 2015. godine; 

11. Donošenje Odluke o rasporeĊivanju sredstava za rad politiĉkih  stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Vodica u 2016. godini; 

12. Donošenje I. Izmjene Plana Proraĉuna Grada Vodica za 2016. godinu; 

13. Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Grada Vodica za 2016. 

godinu; 

14. Donošenje Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2016. 

godinu; 

15. Donošenje Izmjene Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2016. godinu; 

16. Donošenje Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 2016. godini;  

17. Donošenje Izmjena Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ĉlanka 22. 

Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2016. godini; 

18. Financijsko izvješće komunalnog društva „LEĆ d.o.o.“ za 2015. godinu; 

19. Financijsko izvješće TD „Gradskog poduzeća d.o.o“. za 2015. godinu; 

20. Financijsko izvješće TD „Odvodnja Vodice d.o.o.“ za 2015. godinu; 

21. Izvješće o radu i financijsko izvješće Puĉkog otvorenog uĉilišta za 2015. godinu; 

22. Izvješće o radu i financijsko izvješće Javne vatrogasne postrojbe 2015. godinu; 

23. Izvješće o radu i financijsko izvješće  Gradske knjiţnice za 2015. godinu; 

24. Izvješće o radu i financijsko izvješće Djeĉjeg vrtića „Tamaris“ za 2015. godinu; 

25. Izvješće o radu i financijsko izvješće Memorijalnog centra „Faust Vranĉić“ za 2015. godinu; 

26. Izvješće o radu Savjeta mladih za 2015. godinu; 

27. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o dodjeli priznanja Grada Vodica za 2015. 

godinu; 

28. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica; 

29. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom redu; 

30. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju TD „Gradsko poduzeće“ d.o.o. iz Vodica; 

31. Zakljuĉak o davanju suglasnosti na tekst Izjave o osnivanju TD „Gradsko poduzeće d.o.o.“ iz 

Vodica; 

32. Rješenje o razrješenju i imenovanju vanjskog ĉlana  Odbora za statut, poslovnik i propise; 

33. Operativni program aktivnosti Grada Vodica za ljetnu sezonu u 2016. godini; 

34. Plan aktivnog ukljuĉenja svih subjekata zaštite od poţara u 2016. godini; 

35. Izvješće o trošenju sredstava proraĉunske priĉuve od 01.01.2016. do 31.03.2016. godine; 

36. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Trgovaĉkog društva „Leć“ d.o.o. iz Vodica; 

37. Zakljuĉak o davanju suglasnosti na tekst Izjave o osnivanju Trgovaĉkog društva „Leć“ d.o.o. 

iz Vodica. 

 

Dnevni red sa 21. sjednice Gradskog vijeća je usvojen jednoglasno. 

 



G. Krešimir Boršić u ime Kluba vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista 

predloţio je da se tekuća sjednica prepolovi, da se odrede hitnije toĉke sjednice o kojima bi se 

odluĉivalo, raspravljalo jer smatra kako se ne moţe koncentrirano odraditi 37 toĉaka. 

Predsjednik je zakljuĉio da će se o tom prijedlogu glasovati.  

 

GĊa Marija Alfirev u ime Kluba vijećnika SDP-HNS-HSLS takoĊer predlaţe da se tekuća 

sjednica prepolovi, te odrede neophodne toĉke za donošenje. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Danijel Lasan Zorobabel napomenuo je da su se oĉitovali u ime 

Kluba vijećnika, a nije iznijeto na sjednici da je Klub osnovan odnosno nisu vijećnici o tome 

obaviješteni. 

G. Ivica Ledenko navodi kako je Klub osnovan i radi od trenutka osnutka, te da su obaviješteni 

dopisom koji je bio u materijalima za sjednicu. 

 

Predsjednik je ustanovio da su iznijeta dva ista prijedloga (prijedlog da se sjednica prepolovi) 

stoga je pozvao na glasovanje. 

Vijeće je sa 7 glasova „za“ i 8 glasova „protiv“ odluĉilo da se tekuća sjednica nastavlja po  

dnevnom redu. 

 

 

AKTUALNI SAT 

 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Danijel Lasan Zorobabel sukladno ĉlanku 45. Poslovnika 

otvorio je Aktualni sat vijećniĉkih pitanja. 

 

GĊa Marija Alfirev je postavila pitanje vezano za status ambulante, u kom će smjeru ići i do kud 

se stiglo, te navodi da stanje zdravstvene zaštite nije na nivou turistiĉkog grada i nije po mjeri 

stanovništva. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da Grad vodi sudski spor i imovinsko pravni odnosi još 

uvijek nisu riješeni, dakle Grad nije vlasnik objekta, a vode se sporovi i vezano za zemljište, te je Grad 

podnio zahtjev za legalizaciju. Stoga u ovom trenutku Grad ne moţe polagati pravo na raspolaganje 

prostora niti kvalitetnijim intervencijama i investicijama. Zdravstvo je u sustavu i u ingerenciji 

Šibensko-kninske ţupanije. Trenutno se vode radovi na ureĊenju fasade, a investitor je Dom zdravlja. 

Grad će do turistiĉke sezone najneophodnije intervenirati u prostore u kojima će djelovati Hitna 

medicinska sluţba no dok se ne riješe imovinsko-pravni odnosi Grad i Dom zdravlja ne mogu 

znaĉajnije investirati.  

GĊa Marija Alfirev je postavila pitanje Gradonaĉelnici da li ima alternativu vezano za sredstva 

npr. sredstava EU, te ţeli li se Grad uknjiţiti na navedeni prostor. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da ne moţe polagati pravo na to s obzirom da Grad nije 

vlasnik objekta ni zemljišta, a zdravstvo nije u ingerenciji Grada i ukoliko doĊe do toga da se Grad 

moţe uknjiţiti tada će se Grad kandidirati za europska sredstva. Navodi svoje razmišljanje da bi bilo 

primjerenije navedenu lokaciju ostaviti samo za lijeĉnike obiteljske medicine, a hitnu medicinu 

prebaciti i izgraditi za to novi objekt na lokaciji gdje su vatrogasci s obzirom da je na tom prostoru 

bolja prometna povezanost. Gradonaĉelnica je navela da ukoliko sve ostane po planu Grad će izraditi 

dokumentaciju za rekonstrukciju Vatrogasnog doma. 

 

G. Marin Mikšić je postavio pitanje vezano za prostor hitne medicinske pomoći na podruĉju 

Grada Vodica, da li je istina da će hitna medicinska pomoć biti smještena u cijelom prizemlju 

prostorija sadašnje zdravstvene stanice i da li će ulaz za hitnu medicinsku pomoć biti na strani koja je 

trenutno ulaz za graĊane te da li će se lijeĉnici obiteljske medicine preseliti na kat zgrade. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da je odgovor već dala te kako je navela da će se ovo ljeto ići 

s minimalnim intervencijama da bi funkcioniralo kao i prošle godine, a za trajno rješenje potrebno je 

ispuniti minimalno tehniĉke uvjete koji su zahtjevni, te navodi da je njen prijedlog da se u budućnosti 

hitna medicinska pomoć naĊe na podruĉju Vatrogasnog doma kako ne bi selili lijeĉnike obiteljske 

medicine ni gradili kat. 



GĊa Alfirev replicirala je na navedeno i navela odluku Ministra vezano za Hitnu te zakljuĉila da 

Grad nema minimalne tehniĉke uvjete i postavila pitanje da li je sve to ishitreno. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da Grad ima minimalne uvjete jer je Hitna medicinska sluţba 

i ranije funkcionirala u ljetnim mjesecima, ali za kvalitetan rad tijekom ĉitave godine Grad nema 

uvjete iako ih je imao sukladno Mreţi hitne medicine u Republici Hrvatskoj  iz 2011. godine no 

stjecajem okolnosti Vodice nisu dobile T2. Gradonaĉelnica je navela kako smatra da će Grad dobiti T1 

koji zahtjeva posebne uvjete i kako će ih osigurati do vremena do kad zakonodavac, Ministarstvo to 

odredi.  

 

GĊa Alfirev je postavila drugo pitanje Gradonaĉelnici vezano za turizam, kako procjenjuje 

trenutni stupanj pripremljenosti za sezonu, te izraţava svoje mišljenje kako smatra da je Direktorica 

TZ-a trebala biti prisutna na sjednici pred ljetnu sezonu. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da kad je u pitanju Turistiĉka Zajednica, ona je obavila svoj 

dio posla npr. posjećenost sajmova. Za ovu sezonu oĉekuje se veći broj dolazaka (prošle godine je 

Grad imao rekordni broj dolazaka) i noćenja s obzirom da su neki kapaciteti pripremljeniji. Na primjer 

2 depadanse su dobile novog vlasnika koji je uloţio u objekte, hotel Punta kvalitetnije ulazi u sezonu. 

Što se tiĉe privatnog smještaja, brojka svaku godinu raste, privatni iznajmljivaĉi ulaţu u svoje objekte 

i svaku godinu mogu ponuditi nešto više. Kad je u pitanju Grad i priprema turistiĉke sezone, 

Gradonaĉelnica je konstatirala kako bi svi rado da su mnogi radovi u Vodicama završeni te navodi 

kako i drugi priobalni gradovi, općine imaju isti problem. Grad već 2 tjedna intenzivno radi po pitanju 

završetka radova u Vodicama te se na svakom kolegiju istiĉe navedeni problem. Što se tiĉe privlaĉenja 

gostiju u predsezoni i postsezoni navodi da se Grad trudi, sukladno izraĊenoj Strategiji razvoja 

turizma. Do sada je bila organizirana Aktivna Hrvatska i Pokreni se, 1. Festival fritula i kroštula - 

Froštulijada, razne utrke. 

GĊa Alfirev je konstatirala da Primošten izgleda bolje od Vodica te je navela problem prometa 

na rivi i postavila pitanje da li je Gradonaĉelnica zadovoljna. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila kako nije zadovoljna, a što se tiĉe prometa i Gradsko vijeće 

moţe donijeti odluku o zabrani prometovanja no nije zaprimljen takav prijedlog. Vezano za Primošten 

navodi kako joj je drago da se ureĊuje i da je lijep no to nije razlog da se omalovaţava Grad Vodice s 

obzirom da Grad npr. ima Trţnicu i ribarnicu koja dobiva pohvale i europska priznanja. 

 

G. Šime Bilan je postavio pitanje Gradonaĉelnici da li je zadovoljna posjetom, brojem gostiju u 

prvih šest mjeseci, koliko je bilo više gostiju u odnosu na prošlu godinu. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila kako će izvješće za prva tri mjeseca imati na sljedećem 

turistiĉkom vijeću, a navedeno moţe biti tema sljedeće sjednice te je pozvala vijećnicu GĊu. Jelenu 

Blatanĉić da joj pomogne u odgovoru, kao turistiĉki djelatnik. 

GĊa Jelena Blatanĉić navela je kako se do 04. lipnja zakljuĉuju rezultati do 31. svibnja dakle do 

04. lipnja nije moguće dati podatke za prvih pet mjeseci. 

G. Ivica Ledenko navodi kako nije u skladu s Poslovnikom da vijećnica replicira. 

 

G. Bilan je naveo kako su u 9. mjesecu pokrenuli inicijativu za tematsku sjednicu Gradskog 

vijeća po pitanju turizma no nije odrţana te navodi problem broja noćenja. Zatim je naveo nekoliko 

problema u Gradu – radovi, odvodnja, novi vrtić, obilaznica, Herfordska ulica, promet u gradu, 

razvratnost ţivota i izrazio je nezadovoljstvo te usporedio Grad Vodice i Primošten. Konstatirao je da 

je Trţnica vizualno ugodna ali nije funkcionalna. Naveo je da na podruĉju Straţara-Hangar škalja iz 

mora 6mjeseci nije poĉišćena.  

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da je Grad prošlu godinu ostvario rekordni broj dolazaka te 

da ono što je nekad nosilo velik broj noćenja, a što je sada izostalo – to su hotelski kapaciteti, no Grad 

je po tom pitanju nemoćan.  

Navodi da je usvojena Strategija razvoja turizma te se primjenjuje.  

Vezano za radove navodi kako radovi stanu u vrijeme ljetne sezone zbog turizma.  

Zatim istiĉe da je problem zaobilaznice nedostatak graĊevinske dozvole.  

Vezano za problem odrţavanja plaţe navodi da je Ugovor vrijedan oko 500.000,00 kn da bi se 

materijal iz mora posloţio i materijal sa šetnice vratio u more te se navedeno odraĊuje krajem 5. 



mjeseca i u 10. mjesecu, dakle za bolju ureĊenost navedenog podruĉja potrebno je izdvojiti više 

sredstava.  

G. Bilan je zakljuĉio da materijal koji je more izbacilo stane u „50 kariola“ zatim je 

Gradonaĉelnica predloţila da se organizira radna akcija na što je g. Bilan naveo da je mislio 

organizirati s umirovljenicima. 

G. Bilan je iznio stav da nema ništa protiv da radovi stanu, ali smatra da postoji organizacijski 

problem što se tiĉe vremena poĉetka radova jer radovi ne poĉnu prije 3. mjeseca. 

GĊa Gradonaĉelnica je zamolila proĉelnika g. Marka Lugovića da joj pomogne u odgovoru na 

pitanje vezano za javnu nabavu te je navela da prije 01.01. Grad ne moţe donijeti Plan nabave, nakon 

toga mora raspisati Natjeĉaj, a Natjeĉaj za velike radove traje 40 dana, nakon Natjeĉaja Odluka o 

odabiru miruje 15 dana, a moguće je i uloţiti ţalbu... 

 

G. Bilan je postavio pitanje vezano za Ţenski košarkaški klub Vodice. Navodi kako ŢKK koristi 

dotrajali automobil, te moli Grad da izdvoji 40.000,00 kn za nabavu vozila ŢKK s obzirom da se 

sredstava koriste za manje vrijedne projekte, sredstva se daju politiĉkim strankama, postoje rezerve... 

GĊa Gradonaĉelnica je pohvalila inicijativu i G. Bilana zamolila da dade prijedlog kad na redu 

bude toĉka 12. donošenje I. Izmjene Plana Proraĉuna Grada Vodica za 2016. godinu. 

G. Ledenko je replicirao kako bi mogla pronaći Zajednica sportova koja je obećala uštede. 

 

G. Krešimir Boršić je postavio pitanje vezano za nasipanje plaţa, materijal koji se nasipava na 

plaţama, da li je zdravstveno ispravan, odakle dolazi. 

Predsjednik je pozvao proĉelnika g. Marka Lugovića da odgovori na navedeno pitanje te je g. 

Lugović odgovorio da je morski materijal na podruĉju Punta-Blata-Bristak salbun s podruĉja 

Biograda, a na ostatku obale koristi se materijal iz kamenoloma odreĊene granulacije i ĉistoće te 

materijal ulazi u more najviše metar. Istiĉe kako Zavod za javno zdravstvo svake godine uzima uzorak 

i prati stanje mora, a i Grad radi kontrole, ispitivanja materijala. 

 

G. Marin Mikšić je postavio pitanje Gradskoj upravi vezano za dojavu o uljnoj fleki na Plavoj 

plaţi. 

G. Lugović je odgovorio da je o fleki obaviještena GĊa Sanja Slavica Matešić, proĉelnica 

Upravnog odjela za zaštitu okoliša i komunalne poslove Šibensko-kninske ţupanije i Cian d.o.o. iz 

Splita da sanira navedenu fleku. Koliĉina je bila minorna, dakle radilo se o kapljicama koje su 

prokapale iz stroja te je GĊa Sanja Slavica zakljuĉila da kemijsko djelovanje nije potrebno već će 

sunce s vremenom sanirati navedenu fleku. 

 

G. Boršić je postavio pitanje vezano za radove u predsezoni i sezoni. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila zahvalom svim graĊanima koji nisu primjedbovali, istakla je 

strpljivost i zahvalnost graĊana te spremnost da se radi i u sezoni da se što više investira u njihov kraj. 

 

G. Ledenko je postavio prvo pitanje vezano za ex Drvoplastiku, kakva je namjena tog prostora i 

sluĉaj Bakin d.o.o., drugo pitanje vezano za kolektor, koliko je prikljuĉaka napravljeno 2016. godinu i 

kada će UO Matilda; restoran Plavi val; caffe bar Duje; pekara Moćan proizvod biti prikljuĉeni, kad će 

se povezati apartmanizacija u Srimi te kad će Ulicom Lasan Ante Kabalera poteći kolektorska voda. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da je sada Grad vlasnik prostora ex Drvoplastika no da bi se 

nešto kvalitetnije napravilo najprije se treba mijenjati Prostorni plan, a zatim Urbanistiĉki plan. 

Navodi kako će se navedeno staviti kao toĉka dnevnog reda na razmatranje najprije vezano za 

prostorno plansku dokumentaciju. Derutni dijelovi prostora koji su sanirani, rušili su se po procjeni 

sudskog vještaka dakle samo neophodni dijelovi su se rušili i Grad će napraviti parking na tom 

prostoru za ovo ljeto. Gradonaĉelnica je zamolila proĉelnika g. Lugovića i proĉelnicu gĊu Vesnu 

Franin da dopune odgovor. 

G. Lugović navodi da je IzvoĊaĉ trebao staviti ogradu na gradilištu. 

G. Ledenko je postavio pitanje da li je spor okonĉan i da li postoji mogućnost ţalbe/revizije 

(sluĉaj Bakin d.o.o.). 

GĊa Franin je odgovorila da je neupitno vlasništvo Grada već 5 godina i Grad je posjednik te 

navodi da Bakin d.o.o. uznemirava Grad. 



GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila na pitanje vezano za prikljuĉke navodeći da Grad nema taj 

podatak s obzirom da su radovi projekt Vodovoda i odvodnje Šibenik d.o.o., te navodi da se Odvodnja 

Vodice prikljuĉila Vodovodu i odvodnji Šibenik d.o.o.. 

G. Lugović je odgovorio da je u postupku ishodovanje lokacijske dozvole za podruĉje Srime na 

kojoj gravitiraju objekti Duje i Matilda no zastalo je kod  Upravnog odjel za prostorno ureĊenje i 

gradnju s obzirom da su traţili da se prvo utvrdi granica pomorskog dobra. Paralelno Grad radi na 

rješavanju imovinsko-pravnih pitanja. Nakon toga slijedi prijava za EU fondove. Izrazio je ţelju da se 

to dovrši do konca 2017. godine.  

 

Predsjednik je napomenuo kako sukladno ĉl 45. Poslovnika aktualni sat traje ½ (pola) sata. 

 

G. Ledenko je konstatirao da je 2006. godine bio s Gradonaĉelnicom u Kranjskoj Gori, 

Sloveniji  na sastanku vezano za kolektore te postavio pitanje da li su tada donijeli lošu odluku i da li 

je projekt Jadran bila ispravna odluka. Istiĉe da je prošlo deset godina. 

GĊa Gradonaĉelnica je odgovorila da nije donesena loša odluka te upozorila G. Ledenka da ne 

manipulira informacijama prema graĊanima jer zna da se Grad nije povukao iz tog Ugovora već je 

Wassertechnik u roku 12 mjeseci bio duţan ishodovati lokacijsku dozvolu i ponuditi financijsku 

konstrukciju, a u vrijeme potpisivanje Ugovora i prije potpisivanja, Hrvatske vode su obećavale da će 

sudjelovati 50% u financiranju projekta i da će graĊane to stajati 7kn više po m
3
 vode.  Dakle poslovni 

partner Wassertechnik nije izvršio svoju obvezu u roku i drţava RH je odustala od sufinanciranja 

javno-privatnog partnerstva što bi za graĊane znaĉilo 14kn/m
3
 i sve pod uvjetom da se u roku 12 

mjeseci ishoduje lokacijska dozvola. 

G. Lugović je replicirao navodeći da je prema ugovoru s Wassertechnik koji je bio potpisan, 

Wassertechnik trebao napraviti sve ono što je Grad do sada napravio dakle ishodovanje dozvola i 

priprema dokumentacije. Samo potpisivanje ugovora nije znaĉilo da će Grad tog trena dobiti ureĊaj. 

Navodi da bi jednako vremena bilo potrebno i Wassertechniku. 

 

GĊa Gradonaĉelnica je napomenula kako sukladno ĉl. 45. Poslovnika aktualni sat traje ½ (pola) 

sata i konstatirala kako je aktualni sat trajao 1 sat. 

 

G. Bilan je predloţio da aktualni sat traje 1 sat. 

GĊa Alfirev i g. Ledenko su replicirali izraţavajući nezadovoljstvo, kao i g. Mikšić koji nije 

uspio postaviti vijećniĉko pitanje. 

 

Predsjednik je konstatirao da će vijećnici koji nisu uspjeli postaviti pitanja na iste dobiti pisani 

odgovor. 

 

 

RASPRAVA I ODLUĈIVANJE PO TOĈKAMA DNEVNOG REDA 

 

Toĉka 1. 

Razrješenje predsjednika Gradskog vijeća Grada Vodica 

 

Izvjestitelj akta bio je g. Ivica Ledenko i gĊa Marija Alfirev. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika SDP-HNS-HSLS, Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog 

vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko 

Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev. 

PRIJEDLOG: G. Ivica Ledenko je predloţio da aktualni sat traje 1 sat.  

G. Bilan je predloţio tajno glasovanje. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće sa 7 glasova „za“ i 8 „protiv“ nije prihvatilo prijedlog da se glasuje tajno za 

Razrješenje predsjednika Gradskog vijeća Grada Vodica. 

Vijeće sa 7 glasova „za“ i 8 „protiv“ nije donijelo odluku o razrješenju predsjednika Gradskog vijeća 

Grada Vodica. 

 

 



Toĉka 2. 

Godišnje izvješće o izvršenju Proraĉuna Grada Vodica za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Marko Lugović, g. Toni Mateša, g. Hrvoje Perica, gĊa Gradonaĉelnica. 

G. Ledenko zatraţio da mu se pismeno dostavi razdjel troškova za plaću tajnika Zajednice sportova 

Grada Vodica. 

G. Mikšić zatraţio da mu se pismeno dostavi rekapitulacija stavke 3233 koja se odnosi na usluge 

promidţbenog informiranja. 

PRIJEDLOG: G. Sladoljev predlaţe da se za iduću sjednicu Gradskog vijeća pripreme izmjene 

Poslovnika  kako bi Gradsko vijeće bolje funkcioniralo. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Godišnje 

izvješće o izvršenju Proraĉuna Grada Vodica za 2015. godinu. 

 

Toĉka 3. 

Izvješće o realizaciji Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 2015. 

godine 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 4  „protiv“ i 3 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o 

realizaciji Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 2015. godine. 

 

Toĉka 4. 

Izvješće o realizaciji Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ĉlanka 22. 

Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2015. godini 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“,4  „protiv“ i 3 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o 

realizaciji Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ĉlanka 22. Zakona o 

komunalnom gospodarstvu u 2015. godini. 

 

Toĉka 5. 

Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica u 2015. godini 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o 

izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica u 2015. godini. 

 

 

 

 

 

 

 



Toĉka 6. 

Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 2015. godini 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o 

izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 2015. godini. 

 

Toĉka 7. 

Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica 

za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o 

izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2015. godinu. 

 

Toĉka 8. 

Izvješće o izvršenju Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica  za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Hrvoje Perica, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o 

izvršenju Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica  za 2015. godinu. 

 

Toĉka 9. 

Izvješće o radu Gradonaĉelnika  od 13.04.2015. do 12.04.2016. godine 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 4  „protiv“ i 3 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o 

radu Gradonaĉelnika  od 13.04.2015. do 12.04.2016. godine 

 

Toĉka 10. 

Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Proraĉuna Grada Vodica prema stanju na 

dan 31. prosinac 2015. godine 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Marko Lugović, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ donijelo Odluku o 

raspodjeli rezultata poslovanja Proraĉuna Grada Vodica prema stanju na dan 31. prosinac 2015. 

godine. 

 

 

 



Toĉka 11. 

Donošenje Odluke o rasporeĊivanju sredstava za rad politiĉkih  stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Vodica u 2016. godini 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Hrvoje Perica, gĊa Gradonaĉelnica. 

PRIJEDLOG: G. Bilan predloţio je da se sredstava za rad politiĉkih  stranaka dadu za kombi ŢKK 

Vodice. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ donijelo Odluke o 

rasporeĊivanju sredstava za rad politiĉkih  stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Vodica u 

2016. godini. 

 

Toĉka 12. 

Donošenje I. Izmjene Plana Proraĉuna Grada Vodica za 2016. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVe: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

PRIJEDLOG: G. Bilan predloţio je da se izdvoje sredstva za nabavu kombi vozila ŢKK Vodice. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ donijelo I. Izmjenu 

Plana Proraĉuna Grada Vodica za 2016. godinu. 

 

Toĉka 13. 

Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Grada Vodica za 2016. 

godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“ i 7 „protiv“ donijelo Izmjene Programa javnih 

potreba u sportu na podruĉju Grada Vodica za 2016. godinu.  

 

Toĉka 14. 

Donošenje Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2016. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

PRIJEDLOG: G. Mikšić predloţio je da se pokrene Radio Vodice. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“ i 7 „protiv“ donijelo Izmjene i dopune Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2016. godinu. 

 

Toĉka 15. 

Donošenje Izmjene Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2016. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAV: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 



ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“ i 7 „protiv“ donijelo Izmjenu Programa socijalne i 

druge skrbi Grada Vodica za 2016. godinu. 

 

Toĉka 16. 

Donošenje Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 2016. godini 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa. 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 3 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ donijelo Program 

gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u 2016. godini. 

 

Toĉka 17. 

Donošenje Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ĉlanka 22. 

Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2016. godini 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVA: Kluba vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 9 glasova „za“, 2 „protiv“ i 4 „suzdrţana“ donijelo Izmjene 

Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ĉlanka 22. Zakona o komunalnom 

gospodarstvu u 2016. godini. 

 

Toĉka 18. 

Financijsko izvješće komunalnog društva „LEĆ d.o.o.“ za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bio je g. Stanko Birin, direktor TD-a „Leć d.o.o.“. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, 

gĊa.Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin 

Mikšić, g. Mirko Sladoljev, g. Stanko Birin. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 11 glasova „za“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Financijsko izvješće 

komunalnog društva „LEĆ d.o.o.“ za 2015. godinu. 

 

Toĉka 19. 

Financijsko izvješće TD „Gradskog poduzeća d.o.o“. za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bio je g. Ivica Slavica, direktor TD-a „Gradsko poduzeće d.o.o.“. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Ivica Slavica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 12 glasova „za“ i 3 „suzdrţana“ prihvatilo Financijsko izvješće 

TD „Gradskog poduzeća d.o.o“. za 2015. godinu. 

 

Toĉka 20. 

Financijsko izvješće TD „Odvodnja Vodice d.o.o.“ za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bio je g. Branko Josipović, direktor TD-a „Odvodnja Vodice d.o.o.“. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Branko Josipović. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 12 glasova „za“ i 3 „suzdrţana“ prihvatilo Financijsko izvješće 

TD „Odvodnja Vodice d.o.o.“ za 2015. godinu. 

 



Toĉka 21. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Puĉkog otvorenog uĉilišta za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gordana Birin, ravnateljica Puĉkog otvorenog uĉilišta Vodice. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Gordana Birin. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 11 glasova „za“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Puĉkog otvorenog uĉilišta za 2015. godinu. 

 

Toĉka 22. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Javne vatrogasne postrojbe 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bio je g. Ivica Begić, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Vodice. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Ivica Begić. 

Sa sjednice je izašao g. Roko Ivanda. 

PRIJEDLOG:  G. Mikšić naveo je potrebu osnivanja DVD-a na podruĉju Ĉiste Velike. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 12 glasova „za“ i 2 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Javne vatrogasne postrojbe 2015. godinu. 

 

Toĉka 23. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Sanja Radin-Maĉukat, ravnateljica Gradske knjiţnice Vodice. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Sanja Radin-Maĉukat. 

Na sjednicu se vratio g. Roko Ivanda. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 12 glasova „za“ i 3 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradske knjiţnice za 2015. godinu. 

 

Toĉka 24. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Djeĉjeg vrtića „Tamaris“ za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Petra Kranjac, ravnateljica Djeĉjeg vrtića „Tamaris“. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Petra Kranjac. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 11 glasova „za“ i 4 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Djeĉjeg vrtića „Tamaris“ za 2015. godinu. 

 

Toĉka 25. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Memorijalnog centra „Faust Vranĉić“ za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Ivana Skoĉić, ravnateljica Memorijalnog centara Faust Vranĉić. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Ivana Skoĉić. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 12 glasova „za“ i 3 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Memorijalnog centra „Faust Vranĉić“ za 2015. godinu. 

 

 

 



Toĉka 26. 

Izvješće o radu Savjeta mladih za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bio je g. Sami Bach Kojah, predsjednik Savjeta mladih grada Vodica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, g. Sami Bach Kojah. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 13 glasova „za“ i 2 „suzdrţana“ prihvatilo Izvješće o radu 

Savjeta mladih za 2015. godinu. 

 

Toĉka 27. 

Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o dodjeli priznanja Grada Vodica za 2015. godinu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Zdenka Šimić. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Zdenka Šimić. 

Sa sjednice je izašao g. Mirko Sladoljev. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je jednoglasno s 14 glasova donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o 

dodjeli priznanja Grada Vodica za 2015. godinu. 

 

Toĉka 28. 

Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Vesna Franin. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Krešimir Boršić, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, 

g. Mirko Sladoljev, gĊa Vesna Franin. 

Na sjednicu se vratio g. Mirko Sladoljev. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 9 glasova „za“ i 6 „suzdrţana“ donijelo Odluku o izmjeni i 

dopuni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica. 

 

Toĉka 29. 

Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom redu 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

Sjednicu je napustio g. Krešimir Boršić. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

gĊa Vesna Franin, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je jednoglasno s 14 glasova donijelo Odluku o izmjeni Odluke o komunalnom 

redu. 

 

Toĉka 30. 

Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju TD „Gradsko poduzeće“ d.o.o. iz Vodica 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

g. Danijel Lasan Zorobabel, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 5 „protiv“  i 1 „suzdrţana“ donijelo Odluku o 

izmjeni Odluke o osnivanju TD „Gradsko poduzeće“ d.o.o. iz Vodica. 

 

 

 



Toĉka 31. 

Zakljuĉak o davanju suglasnosti na tekst Izjave o osnivanju TD „Gradsko poduzeće d.o.o.“ iz 

Vodica 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

g. Danijel Lasan Zorobabel, gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“, 5 „protiv“  i 1 „suzdrţana“ donijelo Zakljuĉak o 

davanju suglasnosti na tekst Izjave o osnivanju TD „Gradsko poduzeće d.o.o.“ iz Vodica. 

 

Toĉka 32. 

Rješenje o razrješenju i imenovanju vanjskog ĉlana Odbora za statut, poslovnik i propise 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Zdenka Šimić. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

gĊa Zdenka Šimić. 

PRIJEDLOG: G. Sladoljev je predloţio da Odbor za statut, poslovnik i propise razmotri Poslovnik 

Gradskog vijeća Grada Vodica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je jednoglasno s 14 glasova „za“ donijelo Rješenje o razrješenju i imenovanju 

vanjskog ĉlana Odbora za statut, poslovnik i propise. 

 

Toĉka 33. 

Operativni program aktivnosti Grada Vodica za ljetnu sezonu u 2016. godini 

 

Izvjestitelj akta bio je g. Luka Lipić. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

g. Luka Lipić. 

Sa sjednice je izašla gĊa Lucija Toprek. 

PRIJEDLOG: G. Ivica Ledenko je predloţio da se aţuriraju podaci vezani za ime i prezime tajnika 

ţupana i telefonski broj gĊe Zdenke navedeni u Operativnom programu aktivnosti Grada Vodica za 

ljetnu sezonu u 2016. godini. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je jednoglasno s 13 glasova „za“ donijelo Operativni program aktivnosti 

Grada Vodica za ljetnu sezonu u 2016. godini. 

 

Toĉka 34. 

Plan aktivnog ukljuĉenja svih subjekata zaštite od požara u 2016. godini 

 

Izvjestitelj akta bio jeg. Luka Lipić. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

g. Luka Lipić.   

Na sjednicu se vratila gĊa Lucija Toprek. 

PRIJEDLOG: G. Ivica Ledenko je predloţio da se aţuriraju podaci navedeni u Planu aktivnog 

ukljuĉenja svih subjekata zaštite od poţara u 2016. godini. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je jednoglasno s 14 glasova „za“ donijelo Plan aktivnog ukljuĉenja svih 

subjekata zaštite od poţara u 2016. godini. 

 

 

 

 

 

 

 



Toĉka 35. 

Izvješće o trošenju sredstava proraĉunske priĉuve od 01.01.2016. do 31.03.2016. godine 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je jednoglasno s 14 glasova „za“ prihvatilo Izvješće o trošenju sredstava 

proraĉunske priĉuve od 01.01.2016. do 31.03.2016. godine. 

 

Toĉka 36. 

Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Trgovaĉkog društva „Leć“ d.o.o. iz Vodica 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

SUDIONICI RASPRAVA: Klub vijećnika HSP-a, Nezavisnog vijećnika i Loza Nezavisna lista, gĊa 

Marija Alfirev, g. Šime Bilan, g. Roko Ivanda, g. Ivica Ledenko, g. Marin Mikšić, g. Mirko Sladoljev, 

gĊa Gradonaĉelnica.   

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“  i 6 „protiv“ donijelo Odluku o izmjeni Odluke o 

osnivanju Trgovaĉkog društva „Leć“ d.o.o. iz Vodica. 

 

Toĉka 37. 

Zakljuĉak o davanju suglasnosti na tekst Izjave o osnivanju Trgovaĉkog društva „Leć“ d.o.o. iz 

Vodica 

 

Izvjestitelj akta bila je gĊa Gradonaĉelnica. 

ZAKLJUĈAK: Vijeće je većinom s 8 glasova „za“  i 6 „protiv“  donijelo Odluku o izmjeni Odluke o 

osnivanju Trgovaĉkog društva „Leć“ d.o.o. iz Vodica. 

 

 

Nakon što su odraĊene sve toĉke dnevnog reda, Predsjednik je zakljuĉio sjednicu u 15
10

 sati. 

 

 

ZAPISNIK PRIPREMILA PREDSJEDNIK 

Ivana Juraga Danijel Lasan Zorobabel 


